
Generalforsamling Bælum Lokalråd.
Afholdes på Aktivitetspladsen i skoven lørdag d. 11/9.2021 kl. 11.00.

1. Valg af dirigent:

Forlag Henrik Christensen og valgt. Generalforsamlingen er varslet i retmæssig tid.

2. Formandens Beretning:

a. Marianne Riise beretter om, at lokalrådet har valgt at dele opgaverne op

imellem sig og derved giver det mening, at de forskellige rådsmedlemmer

beretter. Hjemmesiden 9574.dk er kommet op at stå. Der skal lyde en stor

tak til udvalget for at få siden op at køre.

b. Frank Jeppesen og Kasper Kjær beretter om arbejdet med aktivitetspladsen,

der blandt andet opsat legetårn med rutchebane, vedligeholdelse af

faldunderlag. Pt. er der gang i at etablere bålplads med siddepladsen

omkring, og der er stadig plads til at komme og hjælpe, hvis man har lyst

søndag d. 12/9.2021 kl. 8.00.

c. Peter Riise beretter om arbejdet og kontakten til kommunen om veje og stier,

hvor der har været en del i forhold til udskiftning af knækkede fliser ved

torvet, ekstra vejchikaner og meget mere. Der er blandt andet svaret at vores

område pt. nedprioriteres. Henrik Christensen beretter om at

beslutningsprocessen vedr. lokalplaner er udsat til november, i forbindelse

med lokalplanen for Bælum har der været underskriftindsamling i byen om

ændringer til lokalplanen, denne er afleveret. Henrik beretter om bosætning

messe som skulle være afholdt 2020 i de mindre byer blev aflyst grundet

corona restriktioner, og der er ikke lagt op til at der laves en ny.

d. Charlotte Faber Madsen beretter om der er planer om at opstarte Hjerteløber

i Bælum. Det er i samarbejde med foreningen Kongerslev Hjertestarter om

Omegn planlagt et HLR-kursus som afholdes fredag d. 8/10.2021 kl.17.00.

Der er stadig ledige pladser. Der opfordres til at melde sig til eller prikke til

dem man kender, som kunne have interesse.

3. Planer for det kommende år:

Der arbejdes videre med aktivitetspladsen i det kommende år med planer om en

rutchebane ved svævebanen.

Der arbejdes videre med kontakt i forhold til vejprojektet indtil dette er afsluttet.

Der arbejdes videre med Hjerteløber indtil gruppen er oprettet og er i gang.



Der arbejdes med projekt “Vild Rebild”.

4. Økonomi:

Henrik beretter om regnskab, som deles ud mellem de fremmødte. Beholdning

januar 2020 147.240,14 kr., beholdning med udgang af august 97.953,72 kr.

5. Valg af rådsmedlemmer:

På valg:

Henrik Christensen, Frank Jeppesen, Peter Riise, Charlotte Faber Madsen,

Marianne Riise, Kasper Kjær.

Alle genopstiller og valgt.

Der er ikke andre af de fremmødte, der melder sig til valget. De genvalgte ønsker

flere kræfter ind i lokalrådet, skulle der være nogen med interesse heri kan man

kontakte lokalrådet.

6. Valg af 3 suppleanter:

Der melder sig ikke nogen til at opstille, der kan dermed ikke vælges nogen.

7. Valg af revisor og revisorsuppleant:

Erik Lassen modtager genvalg

8. Indkomne forslag:

Ingen forslag modtaget før mødet.

9. Evt.

Forslag til videre arbejde:

- at lokalrådet melder ud når der er brug for hjælp, så der er flere om at gøre

arbejdet. Her tænkes f.eks. praktisk hjælp.

- Evt. lave en arbejdsgruppe hvor man passer byen.

- Toiletfaciliteter i skoven.

- Købmandsgrunden.

- grunden ved sparekassen.

- brug af lokalrådet.

Generalforsamlingen afsluttes og der serveres pølser, brød fra pølsevogn (Slagter Stiller)

og drikkevarer.


